
 
 

Protokół Nr VI/13/21 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego 

 z dnia 23 marca 2021 r. 

 

 

Obrady rozpoczęto 23 marca 2021 roku o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13.00 

tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Hanna Iwaniuk – Starosta  

2. Wojciech Rychlik– Wicestarosta 

3. Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu  

4. Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

5. Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu  

6. Beata Barton – Skarbnik Powiatu  

7. Anna Szubert – Sekretarz Powiatu  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 1 

Posiedzenie Zarządu otworzyła Starosta Hanna Iwaniuk stwierdzając kworum. 

 

Punkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 16 marca 2021 r. 

4. Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie informacji o wysokości miesięcznej stawki 

dotacji na jednego ucznia/studenta/dziecko szkół i placówek niepublicznych 

wpisanych do ewidencji prowadzonej przez powiat zduńskowolski w 2021r.-

ED.10.21 



 
 

5. Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie informacji dotyczącej stanowiska Ministra 

Edukacji i Nauki w zakresie wypłaty dodatków za warunki pracy dla nauczycieli 

Zespołu Szkół Specjalnych w Zduńskiej Woli.-ED.11.21 

6. Uchwały budżetowe.  

7. Sprawy różne.  

8. Wnioski Członków Zarządu. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk, 

  

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził porządek obrad. 

 

Punkt 3 

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 16 marca 2021 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził w/w protokół. 

 

Punkt 4 

Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie informacji o wysokości miesięcznej stawki 

dotacji na jednego ucznia/studenta/dziecko szkół i placówek niepublicznych 

wpisanych do ewidencji prowadzonej przez powiat zduńskowolski w 2021r.-ED.10.21 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 



 
 

„Z uwagi na obligatoryjny charakter aktualizacji miesięcznych stawek dotacji 

w przedmiotowym zakresie- nie wnoszę uwag. 

Zauważyć jednak należy, iż zgodnie z informacją uzyskaną od Wydziału Edukacji 

pociąga to za sobą skutki finansowe w kwocie ok. 200 000zł, które nie zostały 

uwzględnione w budżecie powiatu na rok 2021”. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji Pani Marta Wróblewska omówiła w/w informację 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację w w/w sprawie. 

 

Punkt 5 

Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie informacji dotyczącej stanowiska Ministra 

Edukacji i Nauki w zakresie wypłaty dodatków za warunki pracy dla nauczycieli 

Zespołu Szkół Specjalnych w Zduńskiej Woli.-ED.11.21 

 

Opinia prawna: 

„Po zapoznaniu się ze stanowiskiem Ministra Edukacji i Nauki Departamentem 

Współpracy z Samorządem Terytorialnym reprezentowanym przez Dyrektora Jerzego 

Jakubczuka podtrzymuję opinię uprzednio wyrażoną z dnia 21.05.2020r. i wnioski 

z opinii płynące. Potwierdza się bowiem stanowisko, że decyzja o wypłacie dodatku 

winna zostać podjęta przez dyrektora Szkoły, albowiem to dyrektor placówki posiada 

szczegółową wiedzę w zakresie sposobu wykonywania zajęć przez nauczyciela”. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Z treści opinii prawnych, jak i ze stanowiska Departamentu Współpracy 

z Samorządem Terytorialnym w przedmiotowej sprawie wynika, iż wyłączne 

kompetencje w zakresie oceny zasadności wypłaty dodatków za warunki pracy 



 
 

w trudnych i uciążliwych warunkach za czas nauki zdalnej posiada Dyrektor Zespołu 

Szkół  Specjalnych w Zd-Woli.”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk, 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawiła stanowisko Ministra Edukacji i Nauki w w/w 

sprawie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął w/w informację oraz postanowił, iż oczekuje na 

wyrok sądu i do tego momentu nie zmieni podjętych wcześniej decyzji. 

 

Punkt 6 

Uchwały budżetowe. 

 

Skarbnik Powiatu Pani Beata Barton przedstawiła: 

 

1\ projekty uchwał Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego: 

 

- zmieniająca UCHWAŁĘ NR XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2021. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/48/21 zmieniającą UCHWAŁĘ NR 

XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2021. 

 



 
 

- zmieniająca Uchwałę Nr VI/4/21 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 

12 stycznia 2021 r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na rok 2021 (w podziale na plany finansowe poszczególnych 

jednostek organizacyjnych). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/49/21 zmieniającą Uchwałę 

Nr VI/4/20 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 12 stycznia 2021 r. w sprawie 

wykonania uchwały budżetowej Powiatu Zduńskowolskiego na rok 2021 (w podziale 

na plany finansowe poszczególnych jednostek organizacyjnych). 

 

Punkt 7 

Sprawy różne. 

 

1. Pan Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, iż skontaktował się z prezesem 

szpitala zduńskowolskiego, który poinformował o odbyciu się konferencji z dyrektorem 

oddziału NFZ, z którego wynika, że rozliczenie ma być, wkomponowane również 

w świadczenia wykonane w roku bieżącym do końca roku 2021. Ponoć ma być 

podniesiony wskaźnik wykonalności, ponieważ są szpitale, które mają jeszcze gorszy 

wskaźnik niż szpital zduńskowolski. 

 

Zarząd Powiatu omówił sytuację szpitala oraz zapoznał się z w/w informacją. 

 

2. Pan Marcin Łabędzki poinformował zarząd o wpłynięciu pisma od firmy Arsen 

odnośnie nabycia działki przy ul. Srebrnej. Temat ten był już poruszany dwa razy. 

Firma Arsen zrezygnowała z nabycia i była podjęta decyzja, że ta nieruchomość 

będzie przeznaczona na sprzedaż w trybie przetargu. Firma Arsen ponownie chciałaby 

podjąć negocjacje i w trybie negocjacji próbę nabycia tej nieruchomości. 



 
 

Wcześniej cena była ustalona na 260 000 zł jako cena minimalna. Można w tej sytuacji 

przystąpić do próby  negocjacji, a gdyby firma Arsen nie przystąpiła i nie doszło by do 

skutku zostaje jeszcze czas na ogłoszenie ponownie przetargu. 

 

Pani Starosta Hanna Iwaniuk zaproponowała, aby procedura negocjacji potrwała 

najpóźniej do końca maja z zaproponowaną kwotą. Jeżeli do tego czasu się nie uda 

porozumieć z firmą Arsen, to zostanie przygotowanie do przetargu.  

 

Głosowanie w sprawie: wyrażenia zgody na powrót do negocjacji z firmą Arsen, jako 

potencjalnym zainteresowanym nabyciem kupna działki.   

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk 

 

Zarząd wyraził zgodę w w/w sprawie. 

 

Punkt 8 

Wnioski Członków Zarządu. 

 

Członek Zarządu Pan Tomasz Ziółkowski poinformował zarząd o sytuacji, w której 

poprzez naukę zdalną, nie realizuje się do końca programu wychowania fizycznego 

w szkołach. Powoduje to pojawianie się coraz więcej chętnych, aby zapisać się do 

klubów.  

Członek Zarządu Pan Tomasz Ziółkowski zgłosił wniosek, aby zarząd przeanalizował 

aktualną sytuację, czy byłby w stanie do końca roku szkolnego zrezygnować z opłat 

za boiska, aby wesprzeć kluby i stowarzyszenia. 

 

Pani Starosta Hanna Iwaniuk zaproponowała aby przygotować na Zarząd informacje, 

jakiego rzędu środki miałyby to być.  

 

Pan Wicestarosta Wojciech Rychlik zaproponował, aby stworzyć konkurs w zakresie 

środków, które są zaplanowane z przeznaczeniem m. in. na szkolenie dzieci 



 
 

i młodzieży, w taki sposób kluby dostana wsparcie na realizacje zadań. Natomiast 

jeżeli zarząd będzie całkowicie rezygnował z opłat, a w tej chwili jest 50% zwolnienie 

z opłat z powodu pandemii, to może to spowodować, że będzie w późniejszym czasie 

trudniej nakłonić jednostki znowu do organizacji całego systemu pobierania 

i rozliczania tych kwot. Wicestarosta twierdzi, że lepszym rozwiązaniem będzie 

dołożenie do klubów niż prowadzić do zmiany wypracowanych rozwiązań. 

 

Pani Starosta Hanna Iwaniuk poprosiła, aby wydział Edukacji przygotował informację, 

jakiego rodzaju wpływy zostały osiągnięte z tytułu wynajmu czy opłat za korzystanie 

z boisk czy innych obiektów infrastruktury. Jakiego jest to rodzaju kwota, w podziale 

na kluby, aby pomogło to w decyzji czy zwiększyć środki czy zwolnić kluby z opłat. 

 

Punkt 9 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Posiedzenie zakończyła Starosta Hanna Iwaniuk. 
 

 

 

 

  



 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Starosta Hanna Iwaniuk– Przewodniczący Zarządu 

Wojciech Rychlik - Wicestarosta 

Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu 

Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu 

 

 

Protokołowała: 

E. Szymczak  

 


